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Referat       31.marts 2010 

 

 

Grundejerforeningen ”Solvænget” 

 

Tirsdag d. 29. marts 2011 kl. 19.00 blev der afholdt ordinær generalforsamling hos formanden  

Gurli Hagensen (nr. 16). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Formanden bød velkommen og gik til pkt. 1. 

 

 

Ad.1 

Søren Godiksen (nr. 9) blev valgt som dirigent og konstaterede generalforsamlingen lovligt 

indvarslet. En fuldmagt blev afleveret. 

 

 

Ad.2 

Piletræerne på fællesarealet er blevet beskåret og der påtænkes endnu en studsning den kommende 

sommer. Desuden har kommunen beskåret langs Hundige Strandvej (langs nr.2) efter bestyrelsens 

henvendelse. Dækslet i vejen (ved nr. 28) er repareret.  

Vejbumpene er en realitet og grundejerne er blevet skriftligt orienteret. Vejmyndighederne, politiet 

og firmaer der sælger vejbump anser to bump for tilstrækkeligt til vores vej. Afstanden mellem de 

to bump følger myndighedernes anbefalinger og er godkendt. Vi kan ikke placere et vejbump tæt på 

Hundige Strandvej. Fra politiets side er et påbud om et ”30 km zone skilt”, der indikerer den 

maksimalt tilrådelige fart over vejbumpene, men ikke at man bør køre 30 km/t. 

Priser for snerydning er blevet undersøgt og det kan umiddelbart ikke gøres bedre / billigere.  

Der er ingen planer om at Hedelund Plejecenteret skal være asylcenter, men det er korrekt at det står 

for lukning.  

 

Vejens nye beboere, Line Gubbertsen og Peter Kristensen (nr. 11), blev budt velkomne. 

Endelig takkede bestyrelsen Tony Hansen (nr.7) for 40 års arbejde i grundejerforeningens 

bestyrelse. Der blev overrakt to flasker vin. 
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Ad. 3 

Sekretæren oplæste protokollen á 17.juni 2010 og denne blev godkendt. 

 

 

Ad 4 + 5 

Regnskab og forslag til kommende budget blev gennemgået.  

Formuen d. 31.12.10 var på 27.855,80 kr. Regnskabet blev godkendt.  

 

 

Ad 6. 

Kirsten Andersen (nr. 21) gennemgik sit forslag vedr. bænkearrangement på fællesarealet langs åen. 

Hun fremviste bl.a. diverse ideer (priser fra 399,- kr til 3000,- kr) samt forslag til placering ( nær 

piletræerne ved nr. 23).  

 

Afstemning om forslaget:  

For: 14 

Imod: 4 + 1 fuldmagt  

Inden ideen kan iværksættes, skal bestyrelsen dog undersøge med myndighederne, hvor og hvorvidt 

det er tilladt at opsætte et af de drøftede forslag.  

 

 

Ad 7. 

Formanden uddelte et udkast som forslag til en hjemmeside for vores grundejerforening.  

Formålet er primært at anbringe vedtægter, referater, dagsordner for generalforsamlinger, plan for 

græsslåning samt et billedgalleri for området på denne. Prisen er ca.175,- kr / årligt og formanden er 

webansvarlig. Billeder fra vejen og området modtages gerne. 

 

 

Afstemning om forslaget: 

For: 17 

Imod: 1  

Det er naturligvis op til folk selv, om de vil have deres navne på hjemmesiden. En liste til dette 

formål gik rundt. Kontakt evt. formanden. 

 

 

 

Ad.8 

Bestyrelsen foreslog en vejfest denne sommer. Forslaget kom ikke til direkte afstemning, da ingen 

var imod. Dog blev budgettet diskuteret og efterfølgende vedtaget at være max 8000,- kr (herudover 

kan der komme egenbetaling). 

 

Festudvalget blev valgt: 

Noveko Petersen (nr. 8) 

René K. Holm (nr.10) 

Peter Kristensen (nr. 11)   

Else Strange (nr. 23) 
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Umiddelbart taler vi om en vejfest i august / september 2011, men udvalget sender forslag om 

datoer ud. En liste gik rundt, hvor man skrev emailadresser til dette brug.  

 

 

Ad. 9 

Genvalg: 

Næstformand: Dorte Nielsen (nr.14)  

Kasserer: Per Andersen (nr. 21) 

Suppleant: Søren Godiksen (nr. 9) 

Revisor: Jacob Christensen (nr.13) 

 

            

Ad 10 

Else Strange (nr.23) gjorde opmærksom på, at der på Ishøjsiden af åen overfor nr. 28 er ved at blive 

bygget en terrasse ud over åens kant. 

Pia Andersen (nr.3) opfordrede til at man kører over bumpene med alle fire hjul, da asfalten ellers 

går i stykker og sten spredes. Alternativt må der store sten elle pæle til hindring. 

Jimmy M. Jensen (nr. 18) opfordrede til, at stien langs åen repareres. Der var uklarhed om råderet, 

hvorfor Dorte Nielsen (nr. 14) lovede at undersøge, hvad der er muligt. Hun oplyste endvidere at 

dyreholdet ved ulige numre fortsat er Ishøj kommunes, mens det ved lige numre atter overgår til 

Greve kommune.   

 

Der blev uddelt en ny plan for græsslåning anno 2011, som også opsættes i det lille skab ved åen. 

    

 

 

*** 

 

 

Mødet sluttede kl. 20.45 og dirigenten takkede for god ro og orden. 

Der var mødt 18 medlemmer op og der var 24 deltagere. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dirigenten   Formanden 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


